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Referat til bestyrelsesmøde den 18. januar 2023  

Kl. 18.00 i bådhuset 
 

 
Mad: KL 

 

1. Referat fra sidste møde  Godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

3. Status på økonomi – kasserer Svend:  
Likviditet: 93.000,- 
 

4. Indkomne spørgsmål og forslag fra 
medlemmer.  
-   

- 

5. Opfølgning fra sidste møde:  
a) Ny platform isf. rokort, - undersøgte 

alternativer og priser 
b) Klubhus?  

 

a) Vi afventer hvad der sker, Svend har 
undersøgt lidt, uden at komme nærmere på 
nyttig viden 

b) Der er indkøbt døre og materialer til 
skillevæg ved indgang. Der er materialer til 
skillevæg i omklædningsrum. 
Der er ved at blive bygget et nyt kajakstativ 
 

6. Evaluering af aktiviteter siden sidst 
- Lucia –.  
- Svømmehal 
- Vinter lørdagsroning 
- 1.hjælpskursus 
- Klubaften 

Lucia 
Gode erfaringer fra sidste år, vi var dobbelt på 
vandet (15) og i alt 23 medlemmer deltog. 
Mange tilskuere på havnen og på strandvejen. 
Vi vil fastholde traditionen. 
Vigtigt at man kan tilmelde sig både som roer, og 
som på land deltager. 
 
Svømmehal 
Gode tilbagemeldinger fra deltagerne. 
Der er gennemført 2 i nov + dec og planlagt 3 mere 
jan-marts 
 
Vinterroning 
Gavnø rundt 
Lørdagsroning: Vejret har ikke været med os, så ikke 
så mange deltager og enkelte aflysninger 
 
1.hjælpskursus 
God instruktør, brandmand og erhvervsdykker. Helt 
rigtig profil til os. 
10-12 deltager, støtte fr FK og deltagerbetaling fik 
det til at løbe rundt. 
Vi vil høre generalforsamlingen om vi skal gøre det 
hvert år. 
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Klubaften i november 
Godt besøgt.  
Tema om tur efter evne og fællesspisning. 
KL oplæg. 
Passende mængde gruppe arbejde 
 

7. Instruktørmøde 
Nyt fra mødet den 17.1 
IPP 4- udviklingsforløb 13.4,22.4, 10.6 
IPP 3-kursus den 3.6, denne18.6 dato ikke 
koordineret og den 1.10 

BM beslutter at oprette uddannelsescenter aftale 
med DKF for 2023-24 
 
Info fra mødet 
 
Debat på BM:  
om nyt klubroningskoncept 
Balance mellem frihed og fællesskab 
Gamle medlemmer samvær med nye 
Elite? 
Kliker eller åbne grupper? 
 

8. Kommende aktiviteter for alle medlemmer: 

 Klubaftener; ideer, arrangør 
  
- Dato ? VHF kursus  koordineret med 

sejlklubben 
- 21.1 Lørdagsroning ud af huset/Jakob K. 
- 22.1 Masnedø rundt /Leslie –  (alternativ 

dag  lørdag 28.1 er lagt op op 
klubroningsdag?)  

- 29.1, 26.2, 12.3 – svømmehal/Kasper 
- 25.2 – Tryggevælde å, med spisning 
- 4.6 – ”Orø rundt, hvert år første søndag i 

juni”/Agneta 
- 18.6-21.6-Gudenåen /Connie og Ole 

 Klubaftener; ideer, arrangør 
Bestyrelsen arr. Ikke flere i vinter, men ok hvis nogen 
tager initiativ 
 

- Dato ? VHF kursus  koordineret med 
sejlklubben 

Måske vente til vi har søgt fonde 
 

- 21.1 Lørdagsroning ud af huset/Jakob K. 
 

- 22.1 Masnedø rundt /Leslie –  (alternativ 
dag  lørdag 28.1 er lagt op op 
klubroningsdag?)  

- 29.1, 26.2, 12.3 – svømmehal/Kasper 
- 25.2 – Tryggevælde å, med spisning 
- 4.6 – ”Orø rundt, hvert år første søndag i 

juni”/Agneta 
               18.6-21.6-Gudenåen /Connie og Ole 
 
Debat om ovenstående 

9. Steensbjerg ejendomme har givet grønt lys 
til at vi i fællesskab med sejlklubben laver et 
projekt til at få en flydebro i fiskerihavnen. 
Hvad koster en flydebro og hvordan får vi 
det finansieret?   

 
KL orienterede 
 
Vi afsætter 30.000 i budgettet 
 
 

10. Ansøgte midler 
Kasper har søgt Faxe kommunes 
udviklingspulje om tilskud til:  
- 3 stk. VHF radioer 
- IPP-3 – instruktør 1 

 
Orienterin 



3 

 

 

- IPP 4 - udviklingsforløb 
 

11.  Planlægning af generalforsamlingen  
Dagsorden er fastlagt i vedtægterne. 
Indkomne forslag den 11.1 fra Connie: 

1. At aftenen slutter kl. 21.00 aht det 
arbejdende folk.  

2. fra Connie og Agneta den 15.1 
- At generalforsamlingen drøfter hvordan 

vi kan bevare det brede og inkluderende 
fællesskab.   

Start kl. 18.00 
Vigtigt at stoppe senest kl. 21.00 
Fællesspisning 
Agneta køber færdig lasagne og råvarer til enkel salat 
i menu. Og tilbereder 
”Kort” beretning 
Regnskab og økonomi. 
Workshops – samme model som sidste år 
Debat på BM:  
om nyt klubroningskoncept 
Balance mellem frihed og fællesskab 
Gamle medlemmer samvær med nye 
Elite? 
Kliker eller åbne grupper? 
Bevare den positive ånd, hvor der er plads til 
forskellighed 
At generalforsamlingen drøfter hvordan vi kan 
bevare det brede og inkluderende fællesskab.   
 
Hvem er på valg 
 

12.  Evt.  
 

 

13. dato for næste møde Tirsdag 7. marts 
Agneta har mad med. 
Herefter:  
JK, MLJ, SM, KL, AN 
 

 


